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Zápis 
z 2. zasedání Zastupitelstva města Rousínova konaného  
dne 17. prosince 2014 v malém sále Záložny v Rousínově 

 
 
Přítomno:  15 zastupitelů 
K zápisu je přiložena presenční listina. 
 
Ověřovatelé: Ing. Zdeněk Chromý, Jiří Petřík   
Zapisovatelka: Marie Obhlídalová 
 

 

Návrh zastupitele Pavla Švejnohy o doplnění programu o bod „Pověření starosty k jednání 
s majiteli domu Sušilovo náměstí čp. 6 o převodu domu do vlastnictví města. 
Schváleno: pro 14 hlasů – Brtník, Coufal, Havíř, Chromý, Kyjovský, Kuklínek, Lukášek, 
Malý, Matoušek, Němec, Píšek, Straková, Šedý, Švejnoha, proti 0, zdržel se Petřík 
 
Program:  
  
1. Zahájení  
    a) kontrola plnění usnesení přijatých ZM 
    b) jednání RM od posledního zasedání ZM           
2. Majetkoprávní záležitosti 
    a) Smlouva kupní p.č. 947/25 k.ú. Kroužek 
    b) Pozemky v exekuci k.ú. Kroužek 
    c) Darování pozemků pod komunikacemi JMK 
    d) Žádost o odkoupení části pozemku p.č. 836 k.ú. Rousínov u Vyškova  
    e) pozemky v exekuci k.ú. Královopolské Vážany 
3. Rozpočet  
    a) Rozpočet na rok 2015, objem mzdových prostředků MěÚ 
    b) Rozpočtový výhled 2016 a 2017  
    c) Zmocnění RM k projednání posledních změn v rozpočtu 2014 
    d) Rozpočtové opatření č. 7/2014 
4. Různé 
    a) Doplnění členů kontrolního a finančního výboru 
    b) Odměny neuvolněným zastupitelům a ostatním členům komisí a výborů 
    c) Dodatek č. 6/2014 ke zřizovací listině Základní školy Rousínov, okr. Vyškov 
    d) Pověření k provádění sňatečného obřadu 
    e) Pověření starosty k jednání s majiteli domu Sušilovo náměstí čp. 6 o převodu domu do  
        vlastnictví města 
 
Doplněný program byl schválen: pro 15 hlasů – Brtník, Coufal, Havíř, Chromý, Kyjovský, 
Kuklínek, Lukášek, Malý, Matoušek, Němec, Píšek, Petřík, Straková, Šedý, Švejnoha, proti 
0, zdržel se 0 
 
 
2. zasedání zastupitelstva města Rousínova ve volebním období 2014 – 2018 zahájil starosta 
Ing. Jiří Lukášek v 17 hodin.  
Přivítal zastupitele města, pracovníky Městského úřadu i přítomné občany. 
Konstatoval, že zápis z posledního jednání ZM byl řádně ověřen a podepsán a nebyly proti 
němu podány námitky. Předsedající oznámil přítomnost nadpoloviční většiny členů ZM.  
 
Zapisovatelkou jmenoval pí Marii Obhlídalovou. 
 



 

2 

 

Předsedající navrhuje jako ověřovatele zápisu pana Ing. Zdeňka Chromého a pana Jiřího 
Petříka 
Schváleno: pro 15 hlasů – Brtník, Coufal, Havíř, Chromý, Kyjovský, Kuklínek, Lukášek, 
Malý, Matoušek, Němec, Píšek, Petřík, Straková, Šedý, Švejnoha, proti 0, zdržel se 0 
 

a) kontrola plnění usnesení přijatých ZM 
Splněné úkoly z usnesení přijatých ZM byly vyřazeny. 
 
b) jednání RM od posledního zasedání ZM 
Diskuse:  
Coufal - RM vzala na vědomí informaci o odprodeji pozemků pod bytovými domy v sídlišti – 
jaký bude další postup? 
Lukášek - RM se seznámila s problematikou, někteří radní nebyli ani v zastupitelstvu, 
pozveme oba odhadce do RM. 
Havíř – stavební úpravy garáže – navrhuji RM, aby využívala ke konzultacím architekta. 
Coufal - dotaz k odstranění stánku s pečivem na náměstí – na podkladě čeho byl ukončen 
zábor veřejného prostranství. 
Lukášek – stánek byl umístěn nevhodně, přímo na náměstí. 
Řehořová – s majiteli bylo dohodnuto, že se provoz stánku vyzkouší za cenu záboru jako 
reklamy po dobu rekonstrukce náměstí (stály tam i stavební buňky, tak to tak nevadilo). Nyní 
by museli platit vyšší poplatek, stánek si přemístili na jiné místo na soukromý pozemek. 
Matoušek – jak pokračuje dál jednání s majiteli dočasné stavby před střediskem? 
Lukášek – to je záležitost zdlouhavější – firmě Hanymo byla po skončení nájmu předložena 
nová smlouva, smlouvu ignorovali, pozemek nyní užívají neoprávněně, v rozporu se 
zákonem, jednali jsme s nimi, požádali si o změnu stavby na stavbu trvalou, k tomu by 
museli mít majetkoprávně ošetřené pozemky. Naše představa je taková, aby stavba firmy 
Hanymo zmizela, měl by tam být parčík. Ostatní stavby by tam mohly zůstat dál, je tam  
ještě budova Telecomu. 
Coufal – Smlouva na autorský dozor na náměstí – proč se podepisuje až teď? 
Trtílková – projekční firma se rozpadla, část AD proběhla pod hlavičkou původní firmy, zbytek 
AD prováděl projektant p. Rozsíval, který z firmy odešel – s ním je ta smlouva. 
 
Odešel p. Švejnoha 
 
ZM bere na vědomí zápis z 25. RM v roce 2014 (první zasedání nové rady města) a z 26. RM. 
Schváleno: pro 14 hlasů – Brtník, Coufal, Havíř, Chromý, Kyjovský, Kuklínek, Lukášek, 
Malý, Matoušek, Němec, Píšek, Petřík, Straková, Šedý, proti 0, zdržel se 0 
 

 
2. Majetkoprávní záležitosti  
a) Smlouva kupní p.č. 947/25 k.ú. Kroužek   
Odbor HS předkládá RM návrh smlouvy kupní na odkoupení pozemku - pozemek p.č. 947/25 
orná půda o výměře 716 m2 - k.ú. Kroužek, vlastník nemovitostí p. A. T. Cena  dle BPEJ je 
12,88 Kč/ m˛, tj. celkem 9.222,- Kč. 
Usnesení 24/08/14R: RM doporučuje ZM schválení kupní smlouvy na odkoupení pozemku p.č. 
947/25 ostatní plocha o výměře 716 m˛ k.ú. Kroužek, Vlastník nemovitostí p. A. T. Cena  dle BPEJ je 
12,88 Kč/ m˛, tj. celkem 9 222,- Kč. 
Schváleno, pro 5, proti 0, zdržel se 0 
 
Přišel p. Švejnoha 
 
Usnesení 02/01/14Z: Zastupitelstvo města schvaluje kupní smlouvu na odkoupení 
pozemku p.č. 947/25 ostatní plocha o výměře 716 m2 k.ú. Kroužek, vlastník nemovitostí p. 
A. T. Cena dle BPEJ je 12,88 Kč/m2, tj. celkem 9 222,- Kč. 
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Schváleno: pro 15 hlasů – Brtník, Coufal, Havíř, Chromý, Kyjovský, Kuklínek, Lukášek, 
Malý, Matoušek, Němec, Píšek, Petřík, Straková, Šedý, Švejnoha, proti 0, zdržel se 0 
 
b) pozemky v exekuci k.ú. Kroužek 
Exekutorský úřad Brno-město nařídil elektronickou dražbu – id. ½ pozemků pč. 592/15 orná 
půda, p.č. 592/27 orná půda, p.č. 593/6 ostatní plocha, p.č. 750/42 orná půda, p.č. 750/43 
orná půda – ve vlastnictví povinné zapsané na LV č. 152 k.ú. Kroužek.  
Výsledná cena dražených nemovitostí činí částku 71.800,- Kč. 
Nejnižší podání 35.900,- Kč, dražební jistota 10 tis. Kč. 
Elektronická dražba byla stanovena na den 20.8.20104  
Usnesení 31/17/14Z : ZM schvaluje účast města Rousínova na dražbě pozemků zapsaných na LV č. 152 v k.ú. 
Kroužek: 
- id. ½ pozemků p.č. 592/15 orná půda, p.č. 592/27 orná půda, p.č. 593/6 ostatní plocha, p.č. 750/42 orná půda, 
p.č. 750/43 orná půda a uhrazení dražební jistoty ve výši 10 tis. Kč. 
Schváleno: pro 10 hlasů - Havíř, Hrabal, Chromý, Kříž, Lukášek, Malá, Matoušková, Petřík, Švejnoha, 
Šedý,  proti 0, zdržel se 0 
Usnesení 15/02/14R: RM pověřuje účastí na elektronické dražbě p. Jiřího Petřík a p. Mgr. Zdeňka Julínka. 
Schváleno, pro 4, proti 0, zdržel se 0 
Dražba byla zrušena a následně byl stanoven nový termín dražby na 22.10 v 10.00. Tento 
den pozemek vydražil jiný zájemce. Příklep vydražení pozemků byl napadnut jinými dražiteli 
a proto byl příklep zrušen a je vyhlášeno dražební jednání na 7.1.2015 v 10.00 hod. 
Vzhledem k tomu, že byly Radou města stanoveni účastníky dražby p. Jiří Petřík a p. Mgr. 
Zdeněk Julínek, je třeba zvolit jiné zástupce pro konání dražby a předložit zastupitelstvu 
informaci o této dražbě. 
Usnesení 26/28/14R: RM doporučuje ZM účast Města Rousínova na elektronické dražbě id. ½ 
pozemků p.č. 592/15 orná půda, p.č. 592/27 orná půda, p.č. 593/6 ostatní plocha, p.č. 750/42 orná 
půda, p.č. 750/43 orná půda – ve vlastnictví povinné zapsané na LV č. 152 k.ú. Kroužek. 
Schváleno, pro 5, proti 0, zdržel se 0 
Usnesení 26/29/14R: RM pověřuje účastí na elektronické dražbě Ing. Jiřího Lukáška a p. Zdeňka 
Šedého v případě, že ZM odsouhlasí účast v elektronické dražbě. 
Schváleno, pro 4, proti 0, zdržel se 1, 
 
Usnesení 02/02/14Z: Zastupitelstvo města schvaluje účast Města Rousínova na 
elektronické dražbě id. ½ pozemků p.č. 592/15 orná půda, p.č. 592/27 orná půda, p.č. 
593/6 ostatní plocha, p.č. 750/42 orná půda, p.č. 750/43 orná půda – ve vlastnictví povinné 
zapsané na LV č. 152 k.ú. Kroužek dne 7.1.2015. 
Schváleno: pro 15 hlasů – Brtník, Coufal, Havíř, Chromý, Kyjovský, Kuklínek, Lukášek, 
Malý, Matoušek, Němec, Píšek, Petřík, Straková, Šedý, Švejnoha, proti 0, zdržel se 0 
 
c) Darování pozemků pod komunikacemi JMK 
Odbor HS předkládá RM seznam pozemků, o jejichž převod požádala JMK SUS. Jedná se o 
pozemky, které jsou lokalizovány pod silnicemi ve správě SUS. Vzhledem k tomu, že JMK 
převádí pozemky zasažené stavbou chodníků a cyklostezek ze svého vlastnictví do vlastnictví 
města formou darovací smlouvy, požaduje JMK též převod darovací smlouvou. 
Jsou to: 
k.ú. Čechyně:  
pod silnicí III/0477:  
p.č. 1869/2, ostatní plocha, ostatní komunikace, 3 948 m2;  
 
k.ú. Rousínov u Vyškova:  
pod silnicí III/0476:  
p.č. 1295/4, ostatní plocha, silnice, 19 247 m2;  
p.č. 1295/6, ostatní plocha, silnice, 370 m2;  
p.č. 1295/8, ostatní plocha, silnice, 244 m2;    
   
pod silnicí III/0503:  



 

4 

 

p.č. 948/23, ostatní plocha, silnice, 145 m2;  
   
pod silnicí II/430:  
p.č. 637/10, ostatní plocha, silnice,  48 m2.  
 
Město má požádáno o převod následujících pozemků 
p.č. 555/2 ostatní plocha o výměře 25 m² 
p.č. 637/9 ostatní plocha o výměře 82 m² 
p.č. 638/2 ostatní plocha o výměře 1475 m² 
p.č. 639/3 ostatní plocha o výměře 359 m² 
p.č. 639/1 ostatní plocha o výměře 702 m² 
p.č. 948/46 ostatní plocha o výměře 71 m² 
p.č. 948/49 ostatní plocha o výměře 67m² 
p.č. 994/3 ostatní plocha o výměře 12 m² - vše k.ú. Rousínov u Vyškova 
Pozemek v majetku JMK p.č. 949/3 ostatní plocha o výměře 34 m² k.ú. Rousínov u Vyškova 
Dále převod pozemku p.č. 1011/1 k.ú. Rousínov u Vyškova (v současné době je obsažen ve 
smlouvě o právu provedení stavby „Chodník Kalouskova – Rousínov“ ze dne 13.12.2013. 
Usnesení 21/10/14R: RM doporučuje ZM vyhlášení záměru převodu pozemků  
k.ú. Čechyně:  p.č. 1869/2, ostatní plocha, ostatní komunikace, 3 948 m2;  
k.ú. Rousínov u Vyškova:  
pod silnicí III/0476:  
p.č. 1295/4, ostatní plocha, silnice, 19 247 m2;  
p.č. 1295/6, ostatní plocha, silnice, 370 m2;  
p.č. 1295/8, ostatní plocha, silnice, 244 m2;    
pod silnicí III/0503: p.č. 948/23, ostatní plocha, silnice, 145 m2;  
pod silnicí II/430:  p.č. 637/10, ostatní plocha, silnice,  48 m2.  
Schváleno, pro 5, proti 0, zdržel se 0 
Matoušek – je to nepoměr. 
Řehořová – teď se to  nasčítalo, ale JMK nám pozemky vždy převáděl bezúplatně. 
 
Usnesení 02/03/14Z: ZM vyhlašuje záměr převodu pozemků  
k.ú. Čechyně:  p.č. 1869/2, ostatní plocha, ostatní komunikace, 3 948 m2;  
k.ú. Rousínov u Vyškova:  
pod silnicí III/0476:  
p.č. 1295/4, ostatní plocha, silnice, 19 247 m2;  
p.č. 1295/6, ostatní plocha, silnice, 370 m2;  
p.č. 1295/8, ostatní plocha, silnice, 244 m2;    
pod silnicí III/0503: p.č. 948/23, ostatní plocha, silnice, 145 m2;  
pod silnicí II/430:  p.č. 637/10, ostatní plocha, silnice,  48 m2. 
Schváleno: pro 15 hlasů – Brtník, Coufal, Havíř, Chromý, Kyjovský, Kuklínek, Lukášek, 
Malý, Matoušek, Němec, Píšek, Petřík, Straková, Šedý, Švejnoha, proti 0, zdržel se 0 
 
d) Žádost o odkoupení části pozemku p.č. 836 k.ú. Rousínov u Vyškova -  
Odbor HS předkládá RM k projednání žádost o odkoupení části pozemku p.č. 836 k.ú. 
Rousínov u Vyškova o výměře 2 m2 zasaženou stavbou garáže na pozemku p.č. 847 
v majetku vlastníků: P.L., P.V., P.L. a Z.M. 
RM dne dne 18.5.2011 přijala usnesení č.: 
Usnesení 11/14/11R: RM souhlasí s předloženou studií novostavby garáže 7,35 x 6,90m pro dvě automobilová 
stání stavebníka  L. P. a M.Z.  na pozemku p.č. 847 – zastavěná plocha a nádvoří, k.ú. Rousínov u Vyškova, který 
je dle platného územního plánu součástí plochy SO (smíšená ostatní). Tato plocha je oddělená výhledově 
komunikací od plochy SCpx. Garáž bude umístěna v prostoru stávající jednopodlažní hospodářské budovy, která 
bude odstraněna. Sjezd od garáží na místní komunikaci bude řešen přes pozemek p.č. 836, který je v majetku 
města Rousínova. Stávající plechová dvoukřídlová brána na pozemku p.č. 847 bude ponechána beze změn. 
Vzhledem k tomu, že stavebníci garáže nedodrželi postup stanovený městem a to zaměření 
hranice pozemku a pak postavení garáže v hranici pozemku, došlo k jejich pochybení a 
postavení garáže do pozemku města (2 m2). 



 

5 

 

Usnesení  27/24/14R: RM doporučuje ZM vyhlásit záměr prodeje části pozemku p.č. 836 k.ú. 
Rousínov u Vyškova o výměře 2 m2. 
Schváleno, pro 5, proti 0, zdržel se 0 
Chromý nemělo by se stavět až v hranici pozemku. 
Trtílková - stavebník stavěl na původních základech 
 
Usnesení 02/04/14Z: ZM vyhlašuje záměr prodeje části pozemku p.č. 836 k.ú. Rousínov u 
Vyškova o výměře 2 m2. 
Schváleno: pro 15 hlasů – Brtník, Coufal, Havíř, Chromý, Kyjovský, Kuklínek, Lukášek, 
Malý, Matoušek, Němec, Píšek, Petřík, Straková, Šedý, Švejnoha, proti 0, zdržel se 0 
 
e) pozemky v exekuci k.ú. Královopolské Vážany 
Exekutorský úřad Blansko nařizuje dražbu na pozemky v k.ú. Královopolské Vážany ve 
vlastnictví K.D. 

a) Dražba se uskuteční v dražební místnosti – Exekutorský úřad Blansko, Masarykova 12, 
II. patro, zasedací místnost dne 29.1.2015 v 10.30 hod.  Jedná se o pozemky: 
Parcelní 

číslo 

Výměra 

(m2) 
Druh pozemku ∑ (m2) 

579/31                   91    ostatní plocha 

        284    

579/32                   55    ostatní plocha 

586/22                   53    ostatní plocha 

586/87                   74    ostatní plocha 

591/19                   11    ostatní plocha 

584/30             1 661    orná půda 

     3 249    
584/31             1 142    orná půda 

584/49                   58    orná půda 

590/8                388    orná půda 

585/19                   50    vodní plocha 

        128    585/21                   59    vodní plocha 

585/66                   19    vodní plocha 

589/30                   44    trvalý travní porost 
           69    

589/33                   25    trvalý travní porost 

∑ (m2)      3 730    

zapsané na LV č. 466 k.ú. Královopolské Vážany. 
Výsledná cena dražených nemovitostí činí částku 30 000,- Kč. 
Nejnižší podání se stanovuje na částku 15 000,- Kč  
Dražební jistota se stanovuje na částku 5 000,- Kč. 

b) Dražba se uskuteční v dražební místnosti – Exekutorský úřad Blansko, Masarykova 12, 
II. patro, zasedací místnost dne 29.1.2015 v 11.00 hod.  Jedná se o pozemky: 

 
Parcela 

číslo 
Výměra (m2) Druh pozemku 

637/19                 714    lesní pozemek 

637/25                 212    lesní pozemek 

639/25                   11    lesní pozemek 

640/11                 365    lesní pozemek 

642/18                 160    lesní pozemek 

643/43                 500    lesní pozemek 

643/47                 131    lesní pozemek 
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651/14              5 812    lesní pozemek 

∑ (m2)              7 905      

 
zapsané na LV č. 466 k.ú. Královopolské Vážany. 
Výsledná cena dražených nemovitostí činí částku 120 000,- Kč. 
Nejnižší podání se stanovuje na částku 60 000,- Kč  
Dražební jistota se stanovuje na částku 20 000,- Kč. 

 
Usnesení 02/05/14Z: ZM schvaluje účast Města Rousínova na dražbě pozemků  
 

Parcelní 

číslo 

Výměra 

(m2) 
Druh pozemku ∑ (m2) 

579/31                   91    ostatní plocha 

        284    

579/32                   55    ostatní plocha 

586/22                   53    ostatní plocha 

586/87                   74    ostatní plocha 

591/19                   11    ostatní plocha 

584/30             1 661    Orná půda 

     3 249    
584/31             1 142    Orná půda 

584/49                   58    Orná půda 

590/8                388    Orná půda 

585/19                   50    vodní plocha 

        128    585/21                   59    vodní plocha 

585/66                   19    vodní plocha 

589/30                   44    trvalý travní porost 
           69    

589/33                   25    trvalý travní porost 

∑ (m2)      3 730    

zapsané na LV č. 466 k.ú. Královopolské Vážany. 
Výsledná cena dražených nemovitostí činí částku 30 000,- Kč. 
Nejnižší podání se stanovuje na částku 15 000,- Kč  
Dražební jistota se stanovuje na částku 5 000,- Kč. 

Schváleno: pro 15 hlasů – Brtník, Coufal, Havíř, Chromý, Kyjovský, Kuklínek, Lukášek, 
Malý, Matoušek, Němec, Píšek, Petřík, Straková, Šedý, Švejnoha, proti 0, zdržel se  
 
 
3. Rozpočet 
a) rozpočet na rok 2015, objem mzdových prostředků MěÚ  
- objem mzdových prostředků MěÚ na rok 2015  
Tajemnice MěÚ předkládá ZM požadavek na schválení objemu mzdových prostředků pro rok 
2015 ve výši 8 600 tis. Kč. Pro rok 2014 byl ZM schválen objem mzdových prostředků ve výši 
8 285 tis. Kč. Od r. 2014 se zvýšil počet pracovníků na stavebním úřadě - 1 pracovnice a ½ 
úvazku na DCHB – pečovatelky. Dále došlo k navýšení mezd v souvislosti s přijatým 
Nařízením vlády č. 224/2014 Sb., kterým se mění nařízení vlády č. 564/2006 Sb., o platových 
poměrech zaměstnanců ve veřejných službách a správě, ve znění pozdějších předpisů. Již 
v letošním roce bude nutné řešit personální problémy na odboru hospodářsko-správním a 
v roce 2015 personální změnu na postu tajemníka MěÚ. Celkové navýšení mzdových nákladů 
oproti r. 2014 je o 315 tis. Kč.  
Coufal – navýšení pracovníka na odboru HS od 1.12. – bylo výběrové řízení? 
Havlíčková – jde o pracovní poměr na dobu určitou, na ½ roku – není nutné výběrové řízení 
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Straková - je to tajné, kdo to je? 
Havlíčková – p. Ryšánek Jiří 
Usnesení 26/17/14R: RM schvaluje zvýšení počtu zaměstnanců MěÚ o 1 pracovníka na odboru HS 
na dobu od 1.12.2014 do 30.6.2015. 
Schváleno, pro 5, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení 26/18/14R: RM navrhuje ZM schválit objem mzdových prostředků pro pracovníky MěÚ 
Rousínov pro rok 2015 v absolutní výši 8 600 tis. Kč bez odvodů. 
Schváleno, pro 5, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení 02/06/14Z: Zastupitelstvo města schvaluje objem mzdových prostředků pro 
pracovníky MěÚ Rousínov pro rok 2015 v absolutní výši 8 600 tis. Kč bez odvodů. 
Schváleno: pro 15 hlasů – Brtník, Coufal, Havíř, Chromý, Kyjovský, Kuklínek, Lukášek, 
Malý, Matoušek, Němec, Píšek, Petřík, Straková, Šedý, Švejnoha, proti 0, zdržel se 0 
 

- dohody o provedení práce a pracovní činnosti MěÚ Rousínov                                                                 
Pro zabezpečení chodu města jsou každým rokem uzavírány dohody o provedení práce (v  
rozsahu do 300 hodin ročně) a dohody o pracovní činnosti (v rozsahu do ½ pracovní doby). 
Jedná se o práce na různé činnosti (činnost JSDH, řešení právních věcí, kronikář města, 
zajišťování pravidelné údržby automobilů města, přednes a hudba na obřadech, provoz 
pobočkových knihoven mimo Rousínov, dohledy a správa Záložna, dozory na výstavách, 
distribuce zpravodaje, CVČ, zabezpečení chodu DCHB v době nemoci zaměstnanců, technické 
výpomoci a jiné služby vyplácené formou dohod) v objemu 915 tis. Kč – bez odvodů. 

Usnesení 26/19/14R: RM doporučuje ZM schválit objem uzavíraných dohod o provedení práce a o 
pracovní činnosti na rok 2015 ve výši 915 tis. Kč bez odvodů.                                                                                                                         
Schváleno: pro 5, proti 0, zdržel se 0 
 
Usnesení 02/07/14Z: Zastupitelstvo města schvaluje objem uzavíraných dohod o 
provedení práce a o pracovní činnosti na rok 2015 ve výši 915 tis. Kč bez odvodů.                                            
Schváleno: pro 15 hlasů – Brtník, Coufal, Havíř, Chromý, Kyjovský, Kuklínek, Lukášek, 
Malý, Matoušek, Němec, Píšek, Petřík, Straková, Šedý, Švejnoha, proti 0, zdržel se 0 
 
- rozpočet města na rok 2015 
RM je předkládán návrh rozpočtu na rok 2015 viz příloha. 
Na základě výsledků jednání PV, minulé RM a FV je předkládán dnešní RM návrh rozpočtu 
města na rok 2015, který po případných úpravách bude zveřejněn na úřední desce a 
předložen k projednání ZM dne 17.12.2014.  
Předložený návrh rozpočtu je schodkový, to znamená, že příjmy 2015 jsou částečně dokryty 
volnými finančními prostředky z let předchozích.  
Návrh příjmů  je ve výši 93 399 900 Kč – viz příloha č I.  

ve členění § a položek dle rozpočtové skladby. 
Návrh výdajů ve výši  93 399 900 Kč – viz příloha č II.  

ve členění dle oddílů a pododdílů rozpočtové skladby. 
Návrh rozpočtu byl sestaven v souladu s § 11 odst. 1 zákona č. 250/2000 Sb., o 
rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění p.p.  
Dne 21.11.2014 projednal návrh rozpočtu na rok 2015 finanční výbor a doporučuje schválení 
výdajů ve výši 93 399,9 tis. Kč při použití financování z minulých  let ve výši 21 mil. Kč.  
Usnesení 26/20/14R: RM doporučuje ZM ke schválení návrh rozpočtu města na rok 2015: 
Příjmy:  93 399 900 Kč v členění dle § a položek – viz příloha č I 
Výdaje: 93 399 900 Kč ve členění dle oddílů a pododdílů (závazné ukazatele) – viz příloha č II  
Schváleno, pro 5 , proti 0, zdržel se 0 
 
Chromý – finanční výbor projednal rozpočet a doporučuje jej ke schválení. 
Švejnoha – požaduje předložit zápis z FV zastupitelstvu. Předseda FV předkládá zápis. 
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Straková – částka v kultuře je malá, návrh na přesunutí částky 50 tis. Kč z položky Kr. 
Vážany, zpomalení dopravy do položky kulturní akce. 
Coufal - Komunikace ve Vítovicích – budou na ně nějaké dotace? 
Trtílková – na komunikace nejsou žádné dotace. 
Coufal -  proč je u ZŠ snížen příspěvek o půl miliónu? 
Kyjovský – došlo ke snížení spotřeby energie vysoutěžením dodavatele.  
Havíř – některé položky jsou poddimenzované, chybí mi dovybavení školy, akce pod dotací 
jsou zařazeny jen v částce vlastního podílu města, smlouva se může podepsat jenom když je 
v rozpočtu celá částka - výtah, zateplení budovy ISŠ, zateplení školy Čechyně. 
Lukášek – tuhle tu metodu jsme okopírovali, nevíme jestli se všechny akce zrealizují. U akcí, 
kde bude nutné podepsat smlouvu s dodavatelem, lze navýšení řešit v rozpočtovém opatření 
č. 1 v roce 2015. 
Havíř – lze. 
Straková – prodloužení chodníku v Kr. Vážanech za 90 tis. Kč, zdá se mi to předimenzované, 
je to vůbec nutné budovat, raději dát peníze na kostel Maří Magdalény. 
Trtílková – těch 90 tis. Kč je na projekt, takto se to vysoutěžilo, realizaci zatím ZM 
neschválilo. 
Lukášek – když připočítáme 150 tis. Kč na opravu hřbitovní zídky v Rousínovci, blížíme se 
částce z minulých let.  
Straková – máme mnoho kostelů, částka se musí dělit, částka se mě zdá malá, proto chci 
navýšit. Je to  můj názor, jsou to kulturní památky, musíme se o ně starat. 
Lukášek – v okolních městech se dává na opravu nemovitých památek daleko méně. 
Straková – jinde dávají také méně NNO. 
Chromý - snažili jsme se roky o grantový systém.  
Lukášek – letos bychom se chtěli pobavit o nějakém grantovém systému dotací. 
Švejnoha – nelíbí se mi, když říkáme, že dáváme peníze na církev, není to pravda tyto peníze 
jdou na opravy kulturních památek v Rousínově. 
Coufal - územní studie Čechyně II.? 
Trtílková – studii bude možné dokončit až po schválení územního plánu. 
Coufal -  stadion PD 120 tis. Kč – je to ten plánovaný sportovní areál? A co mobilní ledová 
plocha, počítá se s ní? 
Lukášek – v minulým ZM to bylo jen nakousnuto, bylo by to možné v prostoru hřiště u ISŠ, 
je to nákladné. 
Coufal  – levnější varianta je 2 mil., dražší 4 mil., počítá se s tím alespoň do budoucna? 
Lukášek – chci mluvit s p. Roupcem o možnosti využití plochy bývalého zimního stadionu 
Švejnoha - příspěvek ZUŠ je nižší. Jak k tomu došlo?  
Šedý – takto jsme to s p. ředitelem projednali, v případě potřeby budou čerpat z fondů. 
Švejnoha – bylo jednáno o navýšení pedagogických pracovníků? 
Šedý – to jsou mzdové prostředky, tam nám JMK víc peněz nedá. 
Švejnoha – je naplněna kapacita ZUŠ, nelze přijímat víc žáků, už vůbec se nedostává na jiné 
aktivity – např. další hudební nástroje, dramatický obor. Apeloval jsem již dříve na příspěvek 
z rozpočtu města. Je třeba se nad tím dlouhodobě zamyslet.  
Lukášek – další učitel by musel být placen z rozpočtu města. O takové věci je třeba uvažovat, 
lze něco takového provést od začátku školního roku. 
Šedý – jsou i jiné možnosti - soukromí učitelé, jsou zájmové činnosti, cest je několik, 
Chromý – budou se navyšovat počty dětí ve škole, mohl by to být argument, k jednání 
starosty na JMK.  
 
Návrh paní Strakové ke změně rozpočtu: 
Návrh usnesení: ZM schvaluje přesun 50 tis. Kč na zpomalení dopravy v Kr. Váženech 
z kapitoly dopravy  do kapitoly kultura. 
Neschváleno: pro 6 - Malý, Švejnoha, Straková, Havíř, Coufal, Němec, proti 4 – Matoušek, 
Kuklínek, Lukášek, Šedý,, zdržel se 5 – Brtník, Chromý, Kyjovský, Píšek, Petřík 
Němec – jak nutné je to zpomalení dopravy v Kr. Vážanech? 
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Šedý – v rozpočtu je 50 tis. na PD, budu ještě jednou jednat se SÚS, zda je šance dopravu 
nějak zpomalit jezdí tam hodně aut a je tam velká frekvence lidí, hlavně dětí.  
Malý  - už jednou to bylo se SÚS projednáno a zamítnuto, dramatizuješ to, zase tolik aut tam 
nejezdí. 
 
Návrh pana Havíře schválit navržený rozpočet s doložkou: Poddimenzované položky rozpočtu 
budou upraveny zároveň s příjmy v rozpočtovém opatření č. 1/2015.   
Schváleno: pro 15 hlasů – Brtník, Coufal, Havíř, Chromý, Kyjovský, Kuklínek, Lukášek, 
Malý, Matoušek, Němec, Píšek, Petřík, Straková, Šedý, Švejnoha, proti 0, zdržel se 0  
 
Usnesení 02/08/14Z: Zastupitelstvo města schvaluje návrh rozpočtu města na rok 2015: 
Příjmy:  93 399 900 Kč v členění dle § a položek – viz příloha č I. 
Výdaje: 93 399 900 Kč ve členění dle oddílů a pododdílů (závazné ukazatele) – viz příloha č. 
II. Poddimenzované položky rozpočtu budou upraveny zároveň s příjmy v rozpočtovém 
opatření č. 1/2015.   
Schváleno: pro 15 hlasů – Brtník, Coufal, Havíř, Chromý, Kyjovský, Kuklínek, Lukášek, 
Malý, Matoušek, Němec, Píšek, Petřík, Straková, Šedý, Švejnoha, proti 0, zdržel se 0  
 
b) Rozpočtový výhled 2016, 2017 
RM je předkládán návrh rozpočtového výhledu na roky 2016 a 2017 – viz příloha č. III a IV. 
Dne 21.11.2014 projednal návrh rozpočtových výhledů na rok 2016 a 2017 finanční výbor a 
doporučuje schválení rozpočtových výhledů na roky 2016 a 2017. 
Výhled:   2016 příjmy 61 750 tis. Kč, výdaje 61 750 tis. Kč  
              2017 příjmy 61 800 tis. Kč, výdaje 61 800 tis. Kč 
Usnesení 26/21/14R: RM doporučuje ZM schválit rozpočtový výhled na roky 2016 a 2017. 
Výhled:   2016 příjmy 61 750 tis Kč, výdaje 61 750 tis. Kč  
             2017 příjmy 61 800 tis. Kč, výdaje 61 800 tis. Kč 
Schváleno: pro 4, proti 0, zdržel se 0 
 
Usnesení 02/09/14Z: Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtový výhled na roky 2016 a 
2017. 
Výhled:   2016 příjmy 61 750 tis. Kč, výdaje 61 750 tis. Kč 
             2017 příjmy 61 800 tis. Kč, výdaje 61 800 tis. Kč 
Schváleno: pro 15 hlasů – Brtník, Coufal, Havíř, Chromý, Kyjovský, Kuklínek, Lukášek, 
Malý, Matoušek, Němec, Píšek, Petřík, Straková, Šedý, Švejnoha, proti 0, zdržel se 0 
 

c) Zmocnění RM k projednání posledních změn v rozpočtu 2014 
Odbor HS předkládá RM návrh řešení změn rozpočtu města v závěru roku 2014 (po ZM 
17.12.2014) s ohledem na předpokládané změny dosud nezahrnuté do rozpočtu. 
Pro případ zajištění profinancování případné dotace z Jihomoravského kraje, dalších 
poskytovatelů dotací, narovnání skutečného čerpání na jednotlivých položkách a paragrafech 
rozpočtu 2014 od posledního ZM, do 31. 12. 2014 je navrhováno zmocnit RM ke schválení 
rozpočtového opatření v závěru roku 2014. Následně bude rozpočtové opatření předloženo 
na zasedání ZM konaném do konce března roku 2015. 
Usnesení 26/23/14R: RM doporučuje ZM zmocnit RM ke schválení rozpočtového opatření v závěru 
roku 2014 pro případ zajištění profinancování případné dotace z Jihomoravského kraje, dalších 
poskytovatelů dotací, narovnání skutečného čerpání prostředků na jednotlivých položkách a 
paragrafech rozpočtu 2014 od posledního ZM do 31. 12. 2014. Následně bude rozpočtové opatření 
předloženo na zasedání ZM konaném do konce března roku 2015. 
Schváleno, pro 5, proti 0, zdržel se 0 
 
Usnesení 02/10/14Z: Zastupitelstvo města zmocňuje RM ke schválení rozpočtového 
opatření v závěru roku 2014 pro případ zajištění profinancování případné dotace 
z Jihomoravského kraje, dalších poskytovatelů dotací, narovnání skutečného čerpání 
prostředků na jednotlivých položkách a paragrafech rozpočtu 2014 od posledního ZM do 31. 
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12. 2014. Následně bude rozpočtové opatření předloženo na zasedání ZM konaném do konce 
března roku 2015. 
Schváleno: pro 15 hlasů – Brtník, Coufal, Havíř, Chromý, Kyjovský, Kuklínek, Lukášek, 
Malý, Matoušek, Němec, Píšek, Petřík, Straková, Šedý, Švejnoha, proti 0, zdržel se 0 
 

d) rozpočtové opatření č. 7/2014 
Odbor HS předkládá k projednání rozpočtové opatření č. 7/2014, viz. příloha, které řeší: 
Příjmy:  
Celkem navýšení o 4 222,1 tis. Kč 

a) Navýšení – dotace JMK – JSDH, dotace OPŽP – MŠ – Zahrada v přírodním stylu, 
dotace – Obnova československé vzájemnosti Podbranč – Rousínov, dotace ROP – 
Sušilovo náměstí 1. část, dotace OPŽP - Kompostéry 

b) Snížení – dotace SFDI – Chodník Kalouskova, dotace JMK – Územní plán 
Výdaje: 
Celkem snížení o 17 253,7 tis. Kč 

a) Navýšení – odměny zastupitelům, JSDH – DHDM, Stará pošta, Společná stezka Kr. 
Vážany, Náves Vítovice, Náves kroužek, smluvní pokuta ÚZSVM 

b) Snížení - neinvestiční příspěvek MS – oprava hřbitovní zdi, Sušilovo náměstí 1. část, 
Chodník Kalouskova, MŠ – kotelna, Komunikace Hrubý kus, Pojízdný chodník U 
kapličky, Ozelenění dálnice, Zateplení budovy školy – Čechyně, Město Rousínov – 
digitalizace a rozšíření IS, místní správa (stroje, přístroje a zařízení), nákup pozemků 
(komunikace, chodníky, kompostárna, územní rozvoj), Okružní křižovatka na silnici 
II/430 – Skálova, Územní studie Čechyně, Tyršova – sociální bydlení, ZŠ Hala střecha, 
odbahnění rybníka ve Vítovicích, neinvestiční příspěvek ZŠ 

Přesuny položek  - dotace JMK – JSDH – označení účelovým znakem a ORG, Kompostéry pro 
města Rousínov – označení účelovým znakem dotace, změna položky – dotace SFŽP – MŠ – 
Zahrada v přírodním stylu 
Financování – snížení  financování  o  21 475,8 tis. Kč.  
Usnesení 27/17/14R: RM doporučuje ZM ke schválení  rozpočtové opatření č. 7/2014, viz. příloha, 
které řeší: 
Příjmy:  
Celkem navýšení o 4 222,1 tis. Kč 

a) Navýšení – dotace JMK – JSDH, dotace OPŽP – MŠ – Zahrada v přírodním stylu, dotace – 
Obnova československé vzájemnosti Podbranč – Rousínov, dotace ROP – Sušilovo náměstí 1. 
část, dotace OPŽP - Kompostéry 

b) Snížení – dotace SFDI – Chodník Kalouskova, dotace JMK – Územní plán 
Výdaje: 
Celkem snížení o 17 253,7 tis. Kč 

a) Navýšení – odměny zastupitelům, JSDH – DHDM, Stará pošta, Společná stezka Kr. Vážany, 
Náves Vítovice, Náves kroužek, smluvní pokuta ÚZSVM 

b) Snížení - neinvestiční příspěvek MS – oprava hřbitovní zdi, Sušilovo náměstí 1. část, Chodník 
Kalouskova, MŠ – kotelna, Komunikace Hrubý kus, Pojízdný chodník U kapličky, Ozelenění 
dálnice, Zateplení budovy školy – Čechyně, Město Rousínov – digitalizace a rozšíření IS, místní 
správa (stroje, přístroje a zařízení), nákup pozemků (komunikace, chodníky, kompostárna, 
územní rozvoj), Okružní křižovatka na silnici II/430 – Skálova, Územní studie Čechyně, 
Tyršova – sociální bydlení, ZŠ Hala střecha, odbahnění rybníka ve Vítovicích, neinvestiční 
příspěvek ZŠ 

Přesuny položek  - dotace JMK – JSDH – označení účelovým znakem a ORG, Kompostéry pro města 
Rousínov – označení účelovým znakem dotace, změna položky – dotace SFŽP – MŠ – Zahrada v 
přírodním stylu 
Financování – snížení  financování  o  21 475,8 tis. Kč.  
Schváleno, pro 5, proti 0, zdržel se 0 
 
Usnesení 02/11/14Z: Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 7/2014, viz. 
příloha, které řeší: 
Příjmy:  
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Celkem navýšení o 4 222,1 tis. Kč 
c) Navýšení – dotace JMK – JSDH, dotace OPŽP – MŠ – Zahrada v přírodním stylu, 

dotace – Obnova československé vzájemnosti Podbranč – Rousínov, dotace ROP – 
Sušilovo náměstí 1. část, dotace OPŽP - Kompostéry 

d) Snížení – dotace SFDI – Chodník Kalouskova, dotace JMK – Územní plán 
Výdaje: 
Celkem snížení o 17 253,7 tis. Kč 

c) Navýšení – odměny zastupitelům, JSDH – DHDM, Stará pošta, Společná stezka Kr. 
Vážany, Náves Vítovice, Náves kroužek, smluvní pokuta ÚZSVM 

d) Snížení - neinvestiční příspěvek MS – oprava hřbitovní zdi, Sušilovo náměstí 1. část, 
Chodník Kalouskova, MŠ – kotelna, Komunikace Hrubý kus, Pojízdný chodník U 
kapličky, Ozelenění dálnice, Zateplení budovy školy – Čechyně, Město Rousínov – 
digitalizace a rozšíření IS, místní správa (stroje, přístroje a zařízení), nákup pozemků 
(komunikace, chodníky, kompostárna, územní rozvoj), Okružní křižovatka na silnici 
II/430 – Skálova, Územní studie Čechyně, Tyršova – sociální bydlení, ZŠ Hala střecha, 
odbahnění rybníka ve Vítovicích, neinvestiční příspěvek ZŠ 

Přesuny položek  - dotace JMK – JSDH – označení účelovým znakem a ORG, Kompostéry pro 
města Rousínov – označení účelovým znakem dotace, změna položky – dotace SFŽP – MŠ – 
Zahrada v přírodním stylu 
Financování – snížení  financování  o  21 475,8 tis. Kč.  
Schváleno: pro 15 hlasů – Brtník, Coufal, Havíř, Chromý, Kyjovský, Kuklínek, Lukášek, 
Malý, Matoušek, Němec, Píšek, Petřík, Straková, Šedý, Švejnoha, proti 0, zdržel se 0 
 
 
4. Různé 
a) Doplnění členů kontrolního a finančního výboru 
Usnesení 01/11/14Z:  Zastupitelstvo města Rousínova zřizuje finanční výbor a stanovuje počet 
členů finančního výboru 5. 
Schváleno: pro 15 hlasů – Brtník, Coufal, Havíř, Chromý, Kyjovský, Kuklínek, Lukášek, 
Malý, Matoušek, Němec, Píšek, Petřík, Straková, Šedý, Švejnoha, proti 0, zdržel se 0 
Na ustavujícím ZM byl zvolen předseda FV Ing. Zdeněk Chromý  a 3 členové finančního 
výboru Šárka Janštová, Ing. Libor Legner a Helena Volejníčková. Do stanoveného počtu pěti 
členů je nutné zvolit ještě jednoho člena FV. RM doporučuje Janu Brtníkovou. Paní Brtníková 
s kandidaturou souhlasí. 
Coufal – je to p. Brtníková co děla účetní v MŠ? 
Havlíčková – finanční výbor nemá oprávnění provádět kontrolu hospodaření příspěvkových 
organizací 
Havíř – v tomto musím nesouhlasit, jedná se o kontrolu financí obce. Jsem ve finančním 
výboru kraje a ten primárně kontroluje příspěvkové organizace kraje. 
Havlíčková – jedna věc zkontrolovat, druhá věc zasáhnout. Finanční výbor nemá pravomoci. 
Coufal – je to problém, dojem problém by mohl být 
Chromý – finanční výbor je poradní výbor zastupitelstva, předkládá mu zprávu, o ničem  
nerozhoduje. Má 5 členů a o usnesení se hlasuje. 
Šedý – navrhuji bod odložit a zjistit, jak je to po právní stránce. 
Havíř – po právní stránce to může být dobře, hovoříme o morální stránce. 
Brtník – zákon by měl být morální. 
Lukášek – návrh na odsunutí bodu do dalšího ZM. 
Usnesení 02/12/14Z: Zastupitelstvo města odkládá volbu posledního člena finančního 
výboru do příštího ZM.  
Schváleno: pro 8 hlasů – Brtník, Coufal, Kyjovský, Malý, Matoušek, Šedý, Švejnoha, proti 3 
- Lukášek, Kuklínek, Chromý,  zdržel se 4 - Havíř, Němec, Píšek, Straková  
 
Usnesení 01/12/14Z:  Zastupitelstvo města Rousínova zřizuje kontrolní výbor a stanovuje počet 
členů kontrolního výboru 7. 
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Kontrolní výbor byl zvolen ve složení předseda František Brtník a tři členové: Jan Brtník, 
Lukáš Kmenta a Jiří Matoušek. Do stanoveného počtu sedmi členů je nutné zvolit ještě tři 
členy KV. RM doporučuje Marka Hartla, bytem Čechyně 111, Vladimíru Haškovou, bytem 
Čechyně 144 a Gabrielu Kalašovou, bytem Královopolské Vážany. Navržení s kandidaturou 
souhlasí. 
Straková – zvažte, zda je vhodné, aby členkou kontrolního výboru byla paní Kalašová, která 
na ustavujícím zasedání zastupitelstva píská na své zastupitele. Bylo by dobré, kdyby alespoň 
jeden člen výboru měl vysokoškolské vzdělání. 
 
Usnesení 02/13/14Z: Zastupitelstvo města zvolilo člena kontrolního výboru pana Marka 
Hartla, bytem Čechyně 111, Rousínov. 
Schváleno: pro 13 hlasů – Brtník, Coufal, Chromý, Kyjovský, Kuklínek, Lukášek, Malý, 
Matoušek, Němec, Píšek, Petřík, Straková, Šedý, proti 0, zdržel se 2 - Havíř, Švejnoha 
 
Usnesení 02/14/14Z: Zastupitelstvo města zvolilo člena kontrolního výboru paní Vladimíru 
Haškovou, bytem Čechyně 144, Rousínov. 
Schváleno: pro 14 hlasů – Brtník, Coufal, Havíř, Chromý, Kyjovský, Kuklínek, Lukášek, 
Malý, Matoušek, Němec, Píšek, Petřík, Straková, Šedý, proti 0, zdržel se 1 - Švejnoha 
 
Usnesení 02/15/14Z: Zastupitelstvo města zvolilo člena kontrolního výboru paní Gabrielu 
Kalašovou, bytem Královopolské Vážany 195, Rousínov 
Schváleno: pro 11 hlasů – Brtník, Chromý, Kyjovský, Kuklínek, Lukášek, Malý, Matoušek, 
Němec, Píšek, Petřík, Šedý, proti 2 - Straková, Švejnoha, zdržel se 2 - Coufal, Havíř 
 
b) Odměny neuvolněným zastupitelům a ostatním členům komisí a výborů 
Neuvolněným členům zastupitelstev dle § 2 ods. 1 NV č. 37/2003 Sb. může být poskytnuta měsíční 

odměna až do výše stanovené v přílohách Nařízení vlády č. 459/2013 Sb., kterým se mění NV č. 

37/2003 Sb., o odměnách za výkon funkce členům zastupitelstev, ve znění pozdějších předpisů s 

účinností od 1. ledna 2014. Výši schvaluje ZM. Odměna dle tohoto NV je měsíční a musí být 

vyplácena měsíčně ve stejné výši. 

Odměny neuvolněným členům zastupitelstva 
Přehled dosavadních odměn a max. možné výše odměn dle NV 459/2013 Sb.: 
 
                                     dosavadní odměna      max.dle NV 459/2013 Sb.   
Člen rady                                1 560 Kč/měsíc    1 910 Kč/měsíc                     
Předseda výboru nebo komise      350 Kč/měsíc    1 560 Kč/měsíc           
Člen výboru, komise                    100 Kč/měsíc    1 380 Kč/měsíc           
člen zastupitelstva                       520 Kč/měsíc       660 Kč/měsíc              
člen zvl. orgánu – KPPP zastupitel   600 Kč/měsíc    1380 Kč/měsíc   
 
Odměna ostatním občanům – předsedům a členům komisí  RM a výborů ZM: 
Odměny ostatním občanům – předsedům, členům komisí RM a výborů ZM nejsou 
v zákonných předpisech řešeny, výši odměn stanovuje zastupitelstvo. 
 
                                             dosavadní odměna    
předseda komise nebo výboru       350 Kč/měsíc                 
předseda zvl. orgánu – KPPP          5 000/měsíc         (24 611 Kč/měsíc) 
člen zvl. orgánu – KPPP                 300 Kč/schůzi           
člen komise, výboru                      150,- Kč/schůzi        
člen Sboru pro občanské záležitosti 200 Kč za návštěvu  
účast ve výběrových řízeních a jiných jednáních města   100 Kč/schůzi  
předseda výběrové komise                                          200Kč/schůzi 
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     Odměna se vyplácí neuvolněným členům zastupitelstva  a předsedům komisí měsíčně, 
ostatním občanům pracujících v komisích a výborech za schůzi či jednání, s tím, že v případě 
souběhu výkonu několika funkcí se poskytuje odměna ve výši souhrnu odměn za jednotlivé 
funkce.  
 
Usnesení  27/27/14R: RM doporučuje ZM schválit odměny neuvolněným členům zastupitelstva a 
ostatním předsedům a členům výborů a komisí takto: 
Odměny neuvolněným členům zastupitelstva: 
Člen rady                                1 560 Kč/měsíc    
Předseda výboru nebo komise      350 Kč/měsíc     
Člen výboru, komise                    100 Kč/měsíc  
člen zastupitelstva                       520 Kč/měsíc        
člen zvl. orgánu – KPPP zastupitel   600 Kč/měsíc   
Odměna ostatním občanům – předsedům a členům komisí  RM a výborů ZM: 
předseda komise nebo výboru       350 Kč/měsíc                 
předseda zvl. orgánu – KPPP          9 500/měsíc         
člen zvl. orgánu – KPPP                 300 Kč/schůzi           
člen komise, výboru                      150,- Kč/schůzi        
člen Sboru pro občanské záležitosti 200 Kč za návštěvu  
účast ve výběrových řízeních a jiných jednáních města   100 Kč/schůzi  
předseda výběrové komise                                          200Kč/schůzi 
Schváleno, pro 5, proti 0, zdržel se 0 
 
Usnesení 02/16/14Z: Zastupitelstvo města schvaluje odměny neuvolněným členům 
zastupitelstva a ostatním předsedům a členům výborů od a komisí od 1.1.2015  takto: 
Odměny neuvolněným členům zastupitelstva: 
Člen rady                                1 560 Kč/měsíc    
Předseda výboru nebo komise      350 Kč/měsíc     
Člen výboru, komise                    100 Kč/měsíc  
člen zastupitelstva                       520 Kč/měsíc        
člen zvl. orgánu – KPPP zastupitel   600 Kč/měsíc   
Odměna ostatním občanům – předsedům a členům komisí  RM a výborů ZM: 
předseda komise nebo výboru       350 Kč/měsíc                 
předseda zvl. orgánu – KPPP          9 500/měsíc         
člen zvl. orgánu – KPPP                 300 Kč/schůzi           
člen komise, výboru                      150,- Kč/schůzi        
člen Sboru pro občanské záležitosti 200 Kč za návštěvu  
účast ve výběrových řízeních a jiných jednáních města   100 Kč/schůzi  
předseda výběrové komise                                          200Kč/schůzi 
Schváleno: pro 15 hlasů – Brtník, Coufal, Havíř, Chromý, Kyjovský, Kuklínek, Lukášek, 
Malý, Matoušek, Němec, Píšek, Petřík, Straková, Šedý, Švejnoha, proti 0, zdržel se 0 
 
c) Dodatek č. 6/2014 ke zřizovací listině Základní školy Rousínov, okr. Vyškov 
Odbor HS předkládá RM k projednání Dodatek č. 6/2014 ke zřizovací listině Základní školy 
Rousínov, okr. Vyškov, kterým je ZŠ předán majetek ve výši 872 474,- Kč – vybavení 
nábytkem a počítačová síť. 
Usnesení  27/23/14R: RM doporučuje ZM schválení Dodatku č. 6/2014 ke zřizovací listině Základní 
školy Rousínov, okr. Vyškov, kterým je ZŠ předán majetek ve výši 872 474,- Kč – vybavení nábytkem 
a počítačová síť. 
Schváleno, pro  5, proti 0, zdržel se 0 
 
Usnesení 02/17/14 Z: Zastupitelstvo města schvaluje Dodatek č. 6/2014 ke zřizovací 
listině Základní školy Rousínov, okr. Vyškov, kterým je ZŠ předán majetek ve výši 872 474,- 
Kč – vybavení nábytkem a počítačová síť. 
Schváleno: pro 15 hlasů – Brtník, Coufal, Havíř, Chromý, Kyjovský, Kuklínek, Lukášek, 
Malý, Matoušek, Němec, Píšek, Petřík, Straková, Šedý, Švejnoha, proti 0, zdržel se 0 
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d) Pověření k provádění sňatečného obřadu 
Pověření k provádění sňatečného obřadu je podmíněno mandátem člena zastupitelstva. 
Oprávněni přijímat prohlášení o uzavření manželství jsou z titulu svých funkcí starosta a 
místostarosta. V současné době je pověřen k provádění sňatečného obřadu i  zastupitel pan 
Ing. Vladimír Coufal. 
Radě města je předložen návrh na zvýšení počtu oddávajících o další dva zastupitele a to 
pana Ing. Františka Havíře, bytem Kroužek 41 a pana Františka Brtníka, bytem Čechyňská 
11. 
Usnesení 27 /16/14 R: RM doporučuje ZM ke schválení pověřit prováděním sňatečného obřadu 
zastupitele pana Ing. Františka Havíře, bytem Kroužek 41 a pana Františka Brtníka, bytem Čechyňská 
11. 
Schváleno, pro 5, proti 0, zdržel se 0 
 
Usnesení 02/18/14 Z: ZM pověřuje prováděním sňatečného obřadu zastupitele pana Ing. 
Františka Havíře, bytem Kroužek 41 a pana Františka Brtníka, bytem Čechyňská 11. 
Schváleno: pro 14 hlasů –  Coufal, Havíř, Chromý, Kyjovský, Kuklínek, Lukášek, Malý, 
Matoušek, Němec, Píšek, Petřík, Straková, Šedý, Švejnoha, proti 0, zdržel se Brtník 
 
e) Pověření starosty k jednání s majiteli domu Sušilovo náměstí čp. 6 o převodu domu do     
vlastnictví města 
Švejnoha – Jedná se o rodný dům Františka Sušila, popisuje vývoj situace, je vhodná doba 
k jednání s majitelem o podmínkách. František Sušil nám dělá jméno nejen u nás, ale i 
v zahraničí. V centru města aby vznikly kulturní prostory - muzeum Sušila, nábytku apod. 
Šedý – převod je míněno zadarmo? 
Švejnoha – ne, je myšleno jako odkup. 
Šedý – máme starou radnici, starou poštu – je nutné zvážit. 
Coufal – nehlasujeme o odkoupení, hlasujeme o jednání. 
Lukášek – za jednání nic nedáme. 
 
Usnesení 02/19/14 Z: ZM pověřuje starostu města k zahájení jednání s majiteli domu 
Sušilovo náměstí čp. 6 (rodný dům Františka Sušila) o možnosti převodu této nemovitosti do 
majetku města. 
Schváleno: pro 15 hlasů – Brtník, Coufal, Havíř, Chromý, Kyjovský, Kuklínek, Lukášek, 
Malý, Matoušek, Němec, Píšek, Petřík, Straková, Šedý, Švejnoha, proti 0, zdržel se 0  
 

 

Diskuse: 
Havíř – dovoluji si popřát za KDU-ČSL všem krásné vánoce. 
Švejnoha – dotaz na možnost střetu zájmů u radního pana Píška, zaměstnance Eurovie. 
Trtílková – prověřili jsme to u dvou právníků – je to vpořádku. Pan Píšek se jen nemůže 
zúčastňovat hodnocení zakázek v jeho oboru.  
Coufal – nový pracovník - 30.6. mu skončí doba určitá, aby se mu pak nezměnila na dobu 
neurčitou bez výběrového řízení. 
Matoušek – na ul. RA došlo k přeložení zastávky, čekárna zůstala na starém místě, měla by 
se přemístit. 
Trtílková – není to v projektové dokumentaci SÚS. Starý přístřešek bude demontován, ale 
nový není kam umístit, není tam prostor. 
Matoušek – je to škoda, když se čekárna po dlouhých letech vybudovala, tak teď se zruší. 
Kdyby to šlo nějak udělat, je mi líto lidí, co tam čekají, je to větrné místo a když prší, nemají 
se kde schovat.  
Straková – město by mělo usilovat o provedení nějakého přístřešku. 
Trtílková – je tam technický a majetkový problém – bude to běh na dlouhou trať. 
Švejnoha – probíhá zjišťovací řízení na stavbu nových skladů v areálu Jitony. Jitona 
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pronajímá areál, dochází k navýšení dopravy na ul. Tománkova. Navýšení novou výstavbou 
dojde i k dalšímu navýšení dopravy, bude to mít zásadní vliv na obyvatele ul. Tománkovy. 
Požádal jsem město, aby souhlas se stavbou podmínilo odkloněním dopravy - vybudováním 
spojky z ul. Čechyňská dle územního plánu nebo rekonstrukcí podjezdu pod železnicí od 
Komořan. 
Trtílková – RM byla s tímto seznámena a odešlo vyjádření města s uvedenými požadavky.  
Havíř - v novém územním plánu máme tuto podmínku zahrnutou. 
Švejnoha – děkuji za podporu. Současnou situaci by částečně řešilo dopravní značení 
s omezením tonáže. 
 
Občané: 
Občan p. Pásek – je dobře, že se opravila část náměstí, ale chtěl bych poprosit o opravu 
chodníků od potoka k Dřevodílu, je tam pošta, je to hodně frekventované. 
Trtílková – chodníky v tomto místě by měly v roce 2015 opravovat Městské služby. 
 
Starosta ukončil jednání zastupitelstva města. 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
 
……….……………………………………                                ……………………………………………. 
 
                                                                                                     
 
 
………………………………………..                                                                                      
         Ing. Jiří Lukášek                                                                                        
     starosta města Rousínova 

Zápis byl pořízen: 23.12.2014 
Zapsala: Marie Obhlídalová 
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